

RUJ. KAMI : MPAG:S40/2018

TARIKH : November 2018

Safar 1440H

NOTIS SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan masih sah tempohnya serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi perkhidmatan berikut :-

NO. SEBUTHARGA	KETERANGAN KERJA	KOD BIDANG	TARIKH DAN MASA LAWATAN TAPAK	HARGA DAN TARIKH JUALAN DOKUMEN SEBUTHARGA
S 40/2018	Perkhidmatan Penebangan Pokok Yang Membahayakan Orang Awam Di Taman Melaka Perdana, Taman Seri Gamelan, Taman Meranti Lestari, Taman Seri Naning, Taman Pegoh Baru Dan Taman Malinja Wangi Untuk Majlis Perbandaran Alor Gajah.	Kementerian Kewangan Dalam Kod Bidang 221402 dan Bertaraf Bumiputera	14 November 2018 (Rabu) Jam 9.30 pagi Berkumpul Di Blok C, Majlis Perbandaran Alor Gajah	RM50.00 (Termasuk 0% GST) Tidak akan dikembalikan 14 November 2018 sehingga 21 November 2018

2. Kehadiran ke lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN** sebagai salah satu syarat untuk menyertai sebutbarga ini. Penyebutharga yang tidak hadir ke lawatan tapak, **TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN** permohonannya. **Hanya pemilik lesen sahaja dibenarkan** menghadiri sesi lawatan tapak dengan mengemukakan Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Akuan Taraf Bumiputera yang asal.

3. Dokumen tawaran boleh didapati di **Jabatan Pengindahan Bandar, Majlis Perbandaran Alor Gajah (MPAG) mulai 14 November 2018 (Rabu) waktu pejabat dari jam 9.00 pagi hingga 4.00 petang**. Naskah tawaran boleh didapati secara tunai berjumlah RM50.00 (termasuk 0% GST). Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Akuan Taraf Bumiputera yang asal perlu dikemukakan semasa pembelian dokumen.

4. **Syarikat yang berminat dikehendaki berdaftar terlebih dahulu sebagai pembekal Majlis Perbandaran Alor Gajah (MPAG) dengan bayaran RM150.00 (termasuk 0% GST).**

5. Dokumen Sebutbarga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang belakri dengan mencatatkan nombor sebutbarga di penjurong sebelah kiri dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di **Majlis Perbandaran Alor Gajah sebelum atau pada 21 November 2018 (Rabu) sebelum jam 12.00 tengahari**. Dokumen sebutbarga yang lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan **TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN**. Majlis Perbandaran Alor Gajah (MPAG) tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran yang diterima selepas masa yang ditetapkan akan ditolak,

Sekian, terima kasih.

“MELAKA BERWIBAWA”

“PINTAR, HIJAU, BERSIH”

“ALOR GAJAH DINAMIK – PROGRESIF – HOLISTIK”

Saya yang menjalankan amanah,

ZAMZURI BIN ARIFIN

Yang Dipertua

Majlis Perbandaran Alor Gajah